
 
 

Protokoll digitalt styrelsemöte 2024-01-14 

Protokoll från SvDF:s digitala styrelsemöte nr 11 den 14 januari 2024 

Närvarande: Careen True (CT), Maggan Ersson (ME), Sibyl Lindgren (SL), Lari Pitkäkangas (LP), 
Hampus Norrström (HN), samt suppleanterna Ulrika Hellström Olsson (UHO), Jennie Norberg (JN) 
Camilla Rehnlund (Adjungerad GS) under punkterna 8-10 
Frånvarande: Suppleant Stefan Thuresson 
Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK), Seriekommittén (SK) Barn & 
Ungdoms gruppen (B&U) Förbundskapten (FK) Internationell representant (IR) Arbetsutskott (AU) 
Riksidrottsförbundet (RF) Specialidrottsdistriktsförbund (SDF) Disciplinnämnden (DN) 
Generalsekreterare (GS)  

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Careen hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3 Uppföljning av föregående protokoll 
FS gick igenom protokollet från styrelsemöte 2023-12-11 som lades till handlingarna. 
 
§ 4 Kassören rapporterar 

Maggan arbetar med årsbokslutet, budget samt projektfördelning för 2024. Skickat ut fakturorna för   
licensavläsningen per 2023-12-31 
 
§ 5 TK rapporterar 
Det fanns det inte så mycket att rapportera. Jennie har haft möten några möten Frank. 
Inbjudan till SM är utskickad. 
 
§ 6 SK rapporterar 
Det fanns inget speciellt att rapportera. SK gruppen har haft ett fysiskt möte den 6 januari 2023.  Det var 
ett väldigt produktivt möte. Skapat en tidslinje. Sammandrag nr 2 i riksserien spelas sista helgen i januari. 
  
§ 7 B&U rapporterar 
Inget nytt att rapportera. Ny juniortävling den 10 februari i Karlstad.  
 
§ 8 GS rapporterar 
Det är ganska lugnt just nu. Inväntar det extra årsmötet med RF. Alla stöden från RF är 
inrapporterade.  

§ 9 FK rapporterar 
 
Nordic cup spelas i Island. FK har ställt frågan till dem om de har någon plan B med tanke på 
vulkanen. 
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§ 10 IR rapporterar 
Årsavgiften till WDF är betald. Vi får några frågor om spetsarna. 

§ 11 Dartstatistik rapporterar 
Röstlängden är skapad. Möten med TK-ansvarig. 

§ 12 Uppföljning av tidigare beslut 
Skriva en motion till SDF:s årsmöten. Skapa en åtgärdslista som vi infogar i handlingsplanen. 

§ 13 Uppföljning av handlingsplan 
FS har arbetat lite i den. 

§ 14 Hemsida/Sociala medier/Marknadsföring 
Det rullar på. Annonserna i Expressen och Dagens Nyheter blev väldigt bra. 

§ 15 IT/ Digitaliseringsprojekt 
Fanns inte så mycket att rapportera. 

§ 16 Ärenden för/från disciplinnämnden 
DN har fått in ett ärende om hot till person, och tagit ett beslut som finns publicerat på hemsidan. 

§ 17 Strategi återväxt 
FS diskuterade vår återväxtplan, tex vad är en aktiv medlem. Lari tittar igenom den och ändrar lite 
småsaker. FS tog beslutet om planen efter Laris små justeringar. 

§ 18 Ordförande/föreningsträffar 
Föreningsträff den 22 januari, vi får se om det ger något. Konferens 3-4 februari med ordföranden, 
TK, SK och B&U.  

§ 19 RF information/frågor/beslut 
Fanns inget nytt. 

§ 20 Skrivelser 
FS har inte fått in några skrivelser 

§ 21 Förbundsstämman 
Röstlängden är klar och den baseras på licens hel säsong. FS diskuterade lite om inte prova-på 
licensen också skulle vara med. Under diskussionen kom det fram att FS missat att prova-på licensen 
har en kostnad, det kommer vi att justera till nästa säsong. Ny röstlängd tas ut med båda licensen 
typerna (hel säsong och prova-på licens) 

Motioner till förbundsstämman ska vara inskickade senast den 1 februari. 
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§ 22 Övriga frågor 
Besvärsfråga har kommit in till FS om olämpligt uppträdande i mejlform.  Lite svårt att kontrollera 
men Careen tar upp saken med personen. 

§ 23 Beslut 
FS beslut: 
Godkände vår strategiplan för återväxt efter små justeringar av Lari. 

§ 24 Nästa möte 
Följande möten under våren 
Digitala föreningsträffar 22 januari och 18 mars 
Ordförande TK/SK 2-4 februari 
Budget möte FS 10-11 februari 
Årsmöte 13 april. 

§ 25 Mötets avslutande 
Careen tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 

Protokollet är digitalt signerat och saknar därför namnunderskrifter. 

 

Vid protokollet: Sibyl Lindgren Justeras: Careen True 
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